

## دكتور كمال محمد درويش

- دكتوراه مقارنة الأديان ومدرس التفسير بدار القرآن الكريم - الكويت.
  - ليسانس أصول الدين - جامعة الأزهر.
  - ماجستير في الدعوة الإسلامية، ودكتوراه في الدعوة ومقارنة الأديان - جامعة طرابلس - لبنان.
  - دبلوم مدرب محترف.. ودبلوم مدقق شرعي للمؤسسات المالية الإسلامية.
  - إمام وخطيب بمصر ثم الكويت.
  - عضو هيئة الوعظ ببيت التمويل الكويتي.. مُعد ومُقدّم برامج في الإذاعة والتلفزيون.. مُدقق لغوي لبعض الصحف والمجلات الإسلامية.
  - عضو خدمة الفتوى الهاتفية - المسجد الكبير بالكويت.. باحث شرعي وعضو لجنة مراقبة المطبوعات ولجنة تقييم ومتابعة وتطوير الخطباء والأئمة بوزارة الأوقاف والشؤون الإسلامية بالكويت.
- Ph.D. in Comparison of Religions and Teacher of “Tafseer” at Dar Al-Qur’an, Kuwait.
    - Bachelor’s degree in Fundamentals of Religion, Al-Azhar University.
    - MA in Islamic Da’wa, and Ph.D. in Da’wa and Comparison of Religions, University of Tripoli, Lebanon.
  - Professional trainer diploma and a Sharia auditor diploma for Islamic financial institutions.
    - Imam and preacher in Egypt, then Kuwait.
  - A member of the preaching board of the Kuwait Finance House. Preparer and presenter of programs in radio and television. Linguist proofreading of some Islamic newspapers and magazines.
  - A member of the Fatwa Telephone Service, the Grand Mosque in Kuwait, a Sharia researcher and a member of the Publications Control Committee and the Committee for Evaluation, Follow-up and Development of Imams at the Ministry of Awqaf and Islamic Affairs, Kuwait.